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Devlet Bakanı ve Başmüzakereci Egemen Bağış, bir dizi temaslarda bulunmak üzere 
geldiği Brüksel'de Avrupa Birliği'ne ilk başvuruyu 1959 yılında yapıldığını hatırlatarak, ''Türkiye'nin 
bir 52 yıl daha beklemeye tahammülü yoktur.'' dedi. 

Başmüzakereci Egemen Bağış, Avrupa Parlamentosu (AP)'de Türkiye Dostları Grubu'nun yeniyıl 
resepsiyonuna katıldı. Resepsiyon'da Egemen Bağış'ın yanı sıra AB Komisyonu'nun genişlemeden 
sorumlu Komiseri Stefan Füle de bir konuşma yaptı. Stefan Füle ile birlikte AP'deki Türkiye Dostları 
Grubu'nun üye sayısı 75'e çıkmış oldu.  

Açılış konuşmasını yapan Slovenya eski Başbakanı ve AP Türkiye Dostlar Gurubu Başkanı Alojz 
Peterlee, AB Dönem Başkanı Macaristan'dan Türkiye ile müzakereleri ilerletmek konusunda elinden 
geleni yapacağına dair söz aldığını söyledi.  

Devlet Bakanı ve Başmüzakereci Egemen Bağış, AP çatısı altında böyle bir grubu çok 
önemsediklerini kaydederek, ''Avrupa'da Türkiye dostu olmak zordur. Fakat Türkiye'de de Avrupa 
dostu olmak kolay değildir.'' sözleri salonda bulunanları gülümsetti. Bağış 'devletlerin dostu olmaz, 
çıkarları olur' görüşüne katılmadığını belirterek Türkiye'nin dost saydığı ülkenin özelliklerini şu 
şekilde sıraladı: ''Dostumuz, Türkiye'nin üyeliğinin ekonomik, sosyal ve siyasi gücünü 
zenginleştireceği, güçlü AB vizyonunu paylaşanlardır. Üyelik kisvesi altında bize 'AB üyesi 
olamazsınız' diyerek belirsiz formüller öneren fertler ya da devletler değildir. Türkiye'nin dostları 
bugünün önyargılarına ve popülizme teslim olmadan gözlerini AB ve Türkiye'nin ortak geleceğinden 
ayırmazlar."  

Egemen Bağış ayrıca Türkiye'nin 1959 yılında AB'ye ilk üyelik başvurusunu yaptığını hatırlattı ve 
''Türkiye'nin ilk başvurusunun üzerinden 52 yıl geçti. Bir 52 yıl daha beklemeye tahammülümüz 
yok.'' şeklinde seslendi. Başmüzakereci Bağış ayrıca, "AB'nin bize sihirli asasıyla dokunmasını 
bekleyen dağılmış bir aday ülke değiliz, AB'ye güçlü katkı yapacak Avrupa'nın sağlam adamıyız" 
sözlerine yer verdi.  

AB Genişleme Komiseri Stefan Füle ise Türkiye'deki seçimlerin ardından Türk halkının çokça 
arzuladığı yeni anayasa konusunda ilerlenmesini umduğunu kaydetti. Füle, "İlişkimizin saygınlığını 
korumak gibi önemli bir sorumluluğumuz var. Açık ve samimi tartışmalarımız asla ortak hedefimize 
süren bağlılığımıza şüphe düşürmemeli. Eğer bunu yapabilirsek, bu yıl sonunda durumu tersine 
çevirebileceğimiz konusunda iyimserliğimi koruyacağım" diye konuştu.  
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